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Agendapunt 4 Rondvraag fractie PvdA 

 

Afgelopen periode is ook de gemeente Dinkelland overvallen door de enorme 
hoeveelheid eikenprocessierupsen. Een wandeling door verschillende kernen laat zien 
dat er bijna geen eikenboom meer te vinden is zonder nesten. Een probleem voor de 
volksgezondheid waarvoor door meerdere experts al meerdere jaren gewaarschuwd 
wordt. Experts zeggen ook dat het nu weinig zin meer heeft om alle nesten te 
verwijderen, simpelweg omdat de capaciteit er niet is en het nu niet meer te 
beheersen is. Maatregelen die werken volgens experts zijn met name het terug 
brengen van de biodiversiteit en het beschikbaar stellen van meer geld. Niet uit het 
groenpotje, maar uit het potje voor de volksgezondheid. Elk nest dat nu blijft zitten 
zal volgend jaar 5 tot 6 nieuwe nesten voortbrengen. We kunnen dus nu al 
constateren dat het probleem volgend jaar nog groter zal zijn. Een gedegen 
voorbereiding op volgend jaar moet dus nu beginnen. Daar wil de PvdA graag enkele 
vragen over stellen: 
-is de gemeente zich bewust van het enorme probleem dat zich voordoet en bereidt 
om meer geld te besteden aan de bestrijding van de rups? 
- is de gemeente al bezig met de planning om de overlast volgend jaar zoveel 
mogelijk te beperken? Zo ja, wat is de status?  
- Experts geven aan dat de eikenprocessierups vooral profiteert van het gebrek aan 
biodiversiteit. Iets wat van de week ook weer bleek na een rapport over de 
achteruitgang van het aantal zwaluwen. Is de gemeente bereidt om actief te 
investeren in de biodiversiteit in de gemeente Dinkelland? En is dit iets wat we de 
komende tijd actief op de politieke agenda kunnen zetten? 
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